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Zápisnica 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, 
ktoré sa konalo dňa 15.02.2022 v RKD  v Sučanoch 

 
 
Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky zo dňa 09.02.2022. Uskutočnilo 
sa v sále Robotníckeho kultúrneho domu so stretnutím pozvaných o 15,00 hod. s vyčlenením 
priestoru pre verejnosť o 16,40 hod. 
Online prenos a obrazový záznam je zverejnený na: 
https://www.youtube.com/watch?v=Wt9bF_CF9ZY 
 

P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
 
Funkcionári OcÚ: 
 

1.   Martin Rybár   -   starosta obce 
2.  Mgr. Eva Belicová  -   prednostka obecného úradu 
3.  Mgr. Radoslav Olašák -   hlavný kontrolór obce 

 
 
P o s l a n c i :     
 

1. MUDr. Richard Koyš    
2. Mgr. Veronika Ďaďová  
3. Mgr. Róbert Kováč 
4. JUDr. Mgr. Peter Belica 
5. JUDr. Miroslav Miert    
6. Ľubomír Kyselica 
7. Ing. Marián Dianovský  
8. MUDr. Iveta Trnovská, MPH.  
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD.   
10. Mgr. Gabriela Pecková  
11. Martin Giert  

 
 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková   -   zapisovateľka 
 
 
 
H o s t i a :   
 

 - viď prezenčná listina 
 
 
 



 
  

Program:  

 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 

4. Správa o plnení uznesení OZ 

5. Správa z vykonaných kontrol 

6. VZN č. 1/2022, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväznému nariadenie obce 

Sučany č. 3/2014 o podmienkach prideľovania a užívania obecných nájomných bytov 

7. Informácia o zmene organizačnej štruktúry od 1.1.2022 

8. Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie majetku obce a zriadenie tiarch na 

nehnuteľný majetok obce 

9. Informácia o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (rekonštrukcia 

komunikácií, dotácia MFSR, rekonštrukcia 1. poschodia RKD, detské ihrisko Hrabiny 

ai.) 

10. Dotácie z rozpočtu obce 

11. Správy z komisií OZ 

12. Rôzne 

13. Interpelácie 

14. Záver 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
  

Otvorenie 
 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Martin Rybár, starosta obce Sučany, ktorý 
privítal prítomných poslancov (p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, 
Mgr. Róbert Kováč, Ing. Marián Dianovský, Mgr. Gabriela Pecková). Skonštatoval, že obecné 
zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  
Program zasadnutia obdržali prítomní v elektronickej podobe, pozvánka bola zverejnená na 
web-stránke obce, úradnej tabuli a v miestnom rozhlase.  Obecné zastupiteľstvo bolo zvolané 
v čase pandémie vírusu COVID-19 za dodržania opatrení hlavného hygienika a Úradu vlády 
(dezinfekcia, použitie respirátorov, dodržanie odstupu). 
 
 
Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
 
p. starosta určil za zapisovateľku p. Vieru Jašekovú.  
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie určenie zapisovateľky zasadnutia obecného 
zastupiteľstva. 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Mgr. Róbert Kováč, Ing. Marián Dianovský.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje 
členov návrhovej komisie : Mgr. Róbert Kováč, Ing. Marián Dianovský 
Za: 4 (p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Mgr. Róbert Kováč, Ing. Marián Dianovský) 
 
Za overovateľov boli navrhnutí: p. Ľubomír Kyselica, p. Martin Giert. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
schvaľuje 
overovateľov zápisnice:  Ľubomír Kyselica, Martin Giert: 
Za: 4 (MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Marián Dianovský, Mgr. Gabriela 
Pecková) 
Zdržal sa: 2 (p. Ľubomír Kyselica, p. Martin Giert) 
 
Schválenie programu 
 
p. starosta informoval, že program bol zverejnený a prítomným zaslaný v pozvánke, Opýtal 
sa, či má niekto pripomienky, návrhy a zmeny programu. Nakoľko neboli vznesené žiadne 
pripomienky, návrhy, zmeny programu, požiadal o jeho schválenie.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo  program zasadnutia obecného zastupiteľstva podľa predloženého návrhu v 
pozvánke  
II. schvaľuje  program zasadnutia obecného zastupiteľstva podľa predloženého návrhu v 
pozvánke  

Za: 6 (p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ing. 
Marián Dianovský, Mgr. Gabriela Pecková) 



 
  

Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva 
 
p. prednostka informovala o plnení uznesení zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 14. 
decembra 2021. Informovala, že prijaté Všeobecne záväzné nariadenia boli zverejnené na 
úradnej tabuli a web-stránke obce, obec postupuje v zmysle prijatých nariadení. Dodatok 
Štatútu obce a zmena organizačnej štruktúry boli zverejnené.  
Uznesením obecného zastupiteľstva č. 171/2021 schválený predaj nehnuteľného majetku – 
predzáhradiek na ul. Generála Svobodu p. Záborským, Bače, Šlichtíkovým – kúpna zmluva  
bola  podpísaná, bol podaný návrh na vklad do Katastra, doposiaľ nebol zapísaný. 
Uznesením obecného zastupiteľstva č. 172/2021 bola schválená výpožička nehnuteľného 
majetku – tenisového areálu na sídlisku Prefa Sučany, zmluva o výpožičke bola podpísaná 
a zverejnená.  
Uznesením obecného zastupiteľstva č. 173/2021 bolo schválené podanie žiadosti o NFP na 
projekt „Rekonštrukcia miestnych komunikácií“ na podporu dobudovania základnej 
technickej infraštruktúry z Ministerstva vnútra SR. 
Uznesením obecného zastupiteľstva č. 174/2021 bolo schválené podanie žiadosti o NFP na 
„Obnovu národnej kultúrnej pamiatky – rodný dom J. Langsfelda Sučany – výmena 
dreveného krovu a strešnej krytiny“ z programu Ministerstva kultúry SR „Obnovme svoj 
dom“. Uvedená žiadosť bola v stanovenej lehote podaná.  
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.  
 
p. prednostka ďalej informovala, že uznesením obecného zastupiteľstva č. 175/2021 bolo 
schválené predloženie žiadosti o NFP za účelom realizácie malého projektu „Náučný chodník 
– spoločne po stopách dávnej minulosti“. Uvedená žiadosť bola v lehote podaná.  
Uznesením č. 176/2021 bolo schválené predloženie žiadosti o poskytnutie dotácie 
z Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny na zakúpenie osobného motorového vozidla pre 
zabezpečenie opatrovateľskej služby. Uvedená žiadosť bola v lehote podaná. 
Dohoda o splátkach odsúhlasená uznesením obecného zastupiteľstva č. 178/2021 p. Petrovi 
Móricovi bola podpísaná a zverejnená. 
Uznesením Obecného zastupiteľstva č. 179/2021 schválená zmena účelu poskytnutej dotácie 
Rímsko-katolíckej cirkvi bola zrealizovaná.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Správu o plnení uznesení obecného zastupiteľstva  
II. berie na vedomie 
Správu o plnení uznesení obecného zastupiteľstva  
Za: 6 (p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ing.  
Marián Dianovský, Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
 
Správa z vykonaných kontrol  
 
Mgr. Radoslav Olašák, hlavný kontrolór obce, uviedol, že v súlade s ustanovením § 8 zákona 
č. 369/1990 Zb. O obecnom zriadení predkladá správu o kontrolnej činnosti za r. 2021. 
Uvedená správa bola predložená ako podkladový materiál na rokovanie.  
 



 
  

Diskusia: do diskusie sa nikto neprihlásil 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Správu hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za rok 2021 
II. berie na vedomie 
Správu hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za rok 2021 
Za: 7 (p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ing.  
Marián Dianovský, Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Návrh VZN č. 1/2022, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväznému nariadenie obce 

Sučany č. 3/2014 o podmienkach prideľovania a užívania obecných nájomných bytov 

 
p. starosta informoval, že na predchádzajúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva bol podaný 
návrh na zvýšenie nájomného v bytových domoch ul. Tehelná zo súčasných 4 % na 5 %. 
Novela reflektuje na zvýšenie stropu príjmu. Podrobná tabuľka, akým spôsobom sa to dotkne 
obyvateľov predmetných bytoviek, obdržali prítomní v materiáloch na rokovanie OcZ.  
 
Mgr. Pecková skonštatovala, že ekonomická komisia odporúča obecnému zastupiteľstvu 
schváliť návrh uvedeného všeobecne záväzného nariadenia obce.  
 
Mgr. Róbert Kováč skonštatoval, že komisia bytová a životného prostredia sa jednomyseľne 
zhodla na potrebe zvýšenia ceny nájmu v bytových domoch ul. Tehelná.  
 
Hlasovanie obecného zastupiteľstva k prijatiu VZN: 
I. prerokovalo 

Návrh VZN č. 1/2022, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Obce Sučany 
č. 3/2014 o podmienkach prideľovania a užívania obecných nájomných bytov  

II. sa uznieslo na  

VZN č. 1/2022, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Obce Sučany č. 
3/2014 o podmienkach prideľovania a užívania obecných nájomných bytov  
Za: 6 (p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Mgr.  
Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Ing. Marián Dianovský) 
 
Informácia o zmene organizačnej štruktúry od 1.1.2022 

 
p. starosta informoval o úspešnom projekte „Miestnej občianskej a poriadkovej služby“ (ďalej 
len „MOPS“), na základe ktorého nastúpili do pracovného pomeru od 1.1.2022 štyria 
pracovníci. Obci bola od 1.2.2022 schválená dotácia na pracovné miesto pomocného 
vychovávateľa v materskej škole. Uvedený projekt bude realizovaný do 31.7.2022. 
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavila MUDr. Iveta Trnovská, MPH. 
 



 
  

Ing. Marián Dianovský sa opýtal, či má obec stanovené kritériá funkčnej náplne pracovníkov 
MOPS, aké činnosti majú a môžu pracovníci vykonávať v rámci obce. 
 
p. starosta odpovedal, že ich pracovná náplň bola stanovená priamo Ministerstvom, pracovnú 
činnosť vykonávajú podľa pracovnej náplne. Ich koordinátorom je priamo veliteľ DHZO. 
 
p. prednostka uviedla, že zašle poslancom pracovnú náplň pracovníkov MOPS. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
Informáciu o zmene organizačnej štruktúry od 1.1.2022  
II. berie na vedomie 
Informáciu o zmene organizačnej štruktúry od 1.1.2022 
Za: 8 (p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ing.  
Marián Dianovský, Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., MUDr. Iveta  
Trnovská, MPH.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie majetku obce a zriadenie tiarch na 

nehnuteľný majetok obce 

 

p. starosta informoval, že v rámci územného plánu obce sa ide rozrastať nová individuálna 

bytová výstavba na ul. Kalinčiakovej. Je potrebné zo strany distribučnej spoločnosti 

vybudovať dva objekty:  

a) vybudovať zahustenie trafostanice, 

b) zriadenie vecného bremena spočívajúce v práve umiestnenia a uloženia inžinierskych sietí 

a k nim prislúchajúcim ochranným pásmam na časti pozemku KNE č. 4613 za odplatu 100 €. 

 

Doc. Ing. Vladimír Bulej informoval, že i stavebná komisia túto záležitosť riešila ako dva 

samostatné body. Informoval, že komisia riešila žiadosť o uzatvorenie riadnej zmluvy o 

zriadení vecného bremena v prospech Stredoslovenskej distribučnej, a. s. Žilina ako budúcim 

oprávneným z vecného bremena spočívajúce v práve umiestnenia a uloženia inžinierskych 

sietí a k nim prislúchajúcim ochranným pásmam na časti pozemku KNE č. 4613. Presný 

rozsah vecného bremena bude vymedzený geometrickým plánom, ktorého vypracovanie 

zabezpečí budúci oprávnený z vecného bremena. Predmetné pozemky budú dotknuté 

realizáciou stavby „Sučany – Kalinčiakova – Zahustenie trafostanice“. Určenie výšky 

jednorazovej odplaty bude na základe znaleckého posudku vypracovaného na náklady 

žiadateľa. Komisia odporúča obecnému zastupiteľstvu schváliť podpísanie predmetnej ZBZ. 

 



 
  

Mgr. Pecková uviedla, že ekonomická komisia odporúča obe zmluvy schváliť za odplatu 100 

€. 

 

p. povedal, že čo sa týka zmluvného posudku, väčšinou sa vychádza zo znaleckého posudku, 

keď bol určený energetikou. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 

I. prerokovalo 
zámer zriadiť vecné bremeno na pozemku v kat. území Sučany: parc. E-KN č. 4613 v rozsahu 
vyznačenom na základe geometrického plánu vyhotoveným Ing. Karolčíkom (ďalej len „GP“) 
dňa 7.12.2021 
II. schvaľuje  
spôsob zriadenia vecného bremena na pozemok obce v kat. území Sučany: parc. E-KN č. 
4613 v rozsahu vyznačenom na základe GP z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle  § 
9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí  
III. schvaľuje  
zámer zriadiť vecné bremeno na nehnuteľný majetok obce z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa v zmysle  § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, a to:  
na pozemku v kat. území Sučany: parc. E-KN č. 4613 v rozsahu vyznačenom na základe GP,  
spočívajúceho v práve uloženia inžinierskej siete (zahustenie trafostanice) podľa GP, vecné 
bremeno bude spočívať v práve umiestnenia a uloženia inžinierskych sietí a k nim 
prislúchajúcim ochranným pásmam v prospech spol. Stredoslovenská distribučná, a.s., IČO: 
36442151 
za jednorazovú odplatu 100,- Eur 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa:  
Oprávnený z vecného bremena  plánuje realizovať stavbu „Sučany – Kalinčiakova – 
Zahustenie trafostanice“ z dôvodu ktorého je potrebné zriadiť vecné bremeno vyznačené GP 
spočívajúce v práve umiestnenia a uloženia inžinierskych sietí a k nim prislúchajúcim 
ochranným pásmam.  
IV. schvaľuje  
zriadenie vecného bremena na nehnuteľný majetok obce z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa v zmysle  § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, a to:  
na pozemku v kat. území Sučany: parc. E-KN č. 4613 v rozsahu vyznačenom na základe GP,  
spočívajúceho v práve uloženia inžinierskej siete (zahustenie trafostanice) podľa GP, vecné 
bremeno bude spočívať v práve umiestnenia a uloženia inžinierskych sietí a k nim 
prislúchajúcim ochranným pásmam v prospech spol. Stredoslovenská distribučná, a.s., IČO: 
36442151 
za jednorazovú odplatu 100,- Eur 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa:  
Oprávnený z vecného bremena  plánuje realizovať stavbu „Sučany – Kalinčiakova – 
Zahustenie trafostanice“ z dôvodu ktorého je potrebné zriadiť vecné bremeno vyznačené GP 
spočívajúce v práve umiestnenia a uloženia inžinierskych sietí a k nim prislúchajúcim 
ochranným pásmam. 
Za: 8 (p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ing.  



 
  

Marián Dianovský, Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., MUDr. Iveta  
Trnovská, MPH.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavila Mgr. Veronika Ďaďová. 

 

Nízkonapäťová prípojka na parcele EKN 4613 

Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že stavebná komisia prerokovala doplnenie žiadosti o 

podpísanie zmluvy o budúcej zmluve na zriadenie vecného bremena pre plánovanú stavbu 

“14639 – Sučany – Kalinčiakova - Rozšírenie NNK” na pozemku KN-E 4613 katastrálne 

územie Sučany, vo vlastníctve obce Sučany. Žiadosť bola doplnená o geometrický plán 

a v zmluve o budúcej zmluve bude doplnená výška odplaty, ktorú komisia odporúča vo výške 

100 € (cena obvyklá v iných prípadoch). Stavebná komisia odporúča obecnému zastupiteľstvu 

schváliť podpísanie predmetnej zmluvy o budúcej zmluve. 

Mgr. Pecková skonštatovala, že ekonomická komisia odporúča uvedené schváliť.  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 

I. prerokovalo 
zámer zriadiť vecné bremeno na pozemku v kat. území Sučany: parc. E-KN č. 4613 v rozsahu 
vyznačenom na základe geometrického plánu č. G1 1424/2021 (č. úradného overenia) vyhotoveným 
Ing. Karolčíkom (ďalej len „GP“) 
II. schvaľuje  
spôsob zriadenia vecného bremena na pozemok obce v kat. území Sučany: parc. E-KN č. 4613 v 
rozsahu vyznačenom na základe GP z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle  § 9a ods. 9 písm. 
c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 
III. schvaľuje  
zámer zriadiť vecné bremeno na nehnuteľný majetok obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
v zmysle  § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, 
a to:  
na pozemku v kat. území Sučany: parc. E-KN č. 4613 v rozsahu vyznačenom na základe GP,  
spočívajúceho v práve uloženia inžinierskej siete (rozšírenie NNK) podľa GP, v práve 
priznania ochranného pásma v zmysle platných právnych predpisov a v práve vstupu a 
prístupu na predmetné pozemky (pešo, autom, technickými zariadeniami) za účelom 
prevádzky, údržby, kontroly, odstraňovania porúch a havárií, výmeny elektrickej siete alebo 
jej časti, v práve odstraňovať a okliesňovať stromy a iné porasty na pozemkoch, údržby, 
rekonštrukcie a pripojenia inžinierskych sietí, v prospech spol. Stredoslovenská distribučná, 
a.s., IČO: 36442151 
za jednorazovú odplatu 100,- Eur 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa:  
Vlastník pozemku parc. C-KN č. 101/103, kat. územie Sučany plánuje výstavbu rodinných domov, 
ktorá prispeje k rozvoju územia, za účelom čoho je potrebné realizovať stavbu 14639 Sučany-



 
  

Kalinčiakova-Rozšírenie NNK a nadväzne zriadiť vecné bremeno vyznačené GP spočívajúce v práve 
uloženia inžinierskej siete, v práve priznania ochranného pásma v zmysle platných právnych predpisov 
a v práve vstupu a prístupu na predmetné pozemky (pešo, autom, technickými zariadeniami) za 
účelom prevádzky, údržby, kontroly, odstraňovania porúch a havárií, výmeny elektrickej siete alebo 
jej časti, v práve odstraňovať a okliesňovať stromy a iné porasty na pozemkoch, údržby, rekonštrukcie 
a pripojenia inžinierskych sietí.  
IV. schvaľuje  
zriadiť vecné bremeno na nehnuteľný majetok obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle  § 
9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a to:  
na pozemku v kat. území Sučany: parc. E-KN č. 4613 v rozsahu vyznačenom na základe GP,  
spočívajúceho v práve uloženia inžinierskej siete (rozšírenie NNK) podľa GP, v práve priznania 
ochranného pásma v zmysle platných právnych predpisov a v práve vstupu a prístupu na predmetné 
pozemky (pešo, autom, technickými zariadeniami) za účelom prevádzky, údržby, kontroly, 
odstraňovania porúch a havárií, výmeny elektrickej siete alebo jej časti, v práve odstraňovať a 
okliesňovať stromy a iné porasty na pozemkoch, údržby, rekonštrukcie a pripojenia inžinierskych sietí, 
v prospech spol. Stredoslovenská distribučná, a.s., IČO: 36442151 
za jednorazovú odplatu 100,- Eur 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa:  
Vlastník pozemku parc. C-KN č. 101/103, kat. územie Sučany plánuje výstavbu rodinných domov, 
ktorá prispeje k rozvoju územia, za účelom čoho je potrebné realizovať stavbu 14639 Sučany-
Kalinčiakova-Rozšírenie NNK a nadväzne zriadiť vecné bremeno vyznačené GP spočívajúce v práve 
uloženia inžinierskej siete, v práve priznania ochranného pásma v zmysle platných právnych predpisov 
a v práve vstupu a prístupu na predmetné pozemky (pešo, autom, technickými zariadeniami) za 
účelom prevádzky, údržby, kontroly, odstraňovania porúch a havárií, výmeny elektrickej siete alebo 
jej časti, v práve odstraňovať a okliesňovať stromy a iné porasty na pozemkoch, údržby, rekonštrukcie 
a pripojenia inžinierskych sietí. 

Za: 9 (p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ing.  
Marián Dianovský, Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., MUDr. Iveta  
Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

Žiadosť občanov: Ľudovít Augustín, Roman Babčo, Jozef Marcin, Andrea Flamíková, 

Anna Kolštromová na odkúpenie pozemku 

 

p. starosta informoval o žiadosti občanov: Ľudovít Augustín, Roman Babčo, Jozef Marcin, 

Andrea Flamíková, Anna Kolštromová o odkúpenie pozemku CKN 1764/7, k.ú. Sučany o 

výmere 1578 m2 vo vlastníctve obce Sučany do podielového spoluvlastníctva žiadateľov. 

Uviedol, že sa jedná o pozemok, ktorý v minulosti obec odkúpila v r. 2017 od Slovenských 

elektrární. Majitelia majú záujem odkúpiť tento pozemok do svojho vlastníctva. 

 

Doc. Ing. Vladimír Bulej uviedol, že sa jedná o opakovanú žiadosť, stavebná komisia sa ňou 

zaoberala aj v minulosti. Odpredaj uvedeného pozemku neodporúča.  

 

Mgr. Gabriela Pecková uviedla, že ekonomická komisia odpredaj pozemku neodporúča. 



 
  

 

p. starosta dodal, že v danej lokalite sa plánuje aj cyklotrasa Žilinského samosprávneho kraja. 

Trasa obce je plánovaná pri Studničke smerom na Fatranskú ulicu. Prišli s návrhom, že pôjdu 

ľavou stranou ul. Hrabinskej popri kurtoch smerom k brehu a pri ul. Budovateľskej by išli 

kolmo na teleso hrádze, odkiaľ by prešli južnou stranou smerom na Turany. Prechádzali by 

popred kanálový most. Obec pripomienkovala, aby využili plánovanú trasu značenú v 

územnom pláne obce.  

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

žiadosť občanov: Ľudovít Augustín, Roman Babčo, Jozef Marcin, Andrea Flamíková, Anna 

Kolštromová - o odkúpenie pozemku CKN 1764/7, k.ú. Sučany o výmere 1578 m2 vo 

vlastníctve obce Sučany do podielového spoluvlastníctva žiadateľov. 

Za: 0 
Proti: 8 (p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Mgr.  
Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr.  
Veronika Ďaďová) 
Zdržal sa: 1 ( Ing. Marián Dianovský) 
Uznesenie nebolo prijaté. 
 
Opakovaná žiadosť p. Patrika Belka o odkúpenie pozemku 
 
p. starosta informoval o doručenej žiadosti p. Patrika Belku o odkúpenie pozemku za účelom 
zriadenia dvoch parkovacích miest k priľahlému rodinnému domu. Daný pozemok sa 
nachádza vedľa  ul. 29. augusta ešte pred Jánošíkovou vľavo smerom k potoku a k ceste 
Podskala. 
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. skonštatoval, že stavebná komisia zvážila žiadosť, no trvá na 
pôvodnom stanovisku a neodporúča schváliť zámer odpredaja pozemku.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
schvaľuje 
opakovanú žiadosť Patrika Belku o odkúpenie pozemku EKN 1988 ku Sučany o výmere 136 
m2 vo vlastníctve obce Sučany. Žiadosť odôvodňuje zriadením 2 parkovacích miest k 
priľahlému rodinnému domu s.č. 66.  
Za: 0 
Proti: 8 (p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš,  Mgr. Róbert Kováč, Mgr.  
Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr.  
Veronika Ďaďová, Ing. Marián Dianovský) 
Zdržal sa: 1 (Martin Giert) 
Uznesenie nebolo prijaté. 
 
Žiadosť Janky Miľanovej o odkúpenie pozemku 
 



 
  

p. starosta informoval o doručenej žiadosti p. Janky Miľanovej, ktorá žiada o odkúpenie 
pozemku parc. č. KN 777 v k. ú. Sučany o výmere 687 m2 vo vlastníctve obce. Jedná sa o 
nehnuteľnosť susediacu rodinným domom menovanej na ul. SNP medzi rod. domom p. 
Babčovej a Klubom dôchodcov. 
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že stavebná komisia žiadosť prehodnocovala, no 
nakoľko záver komisie nebol jednotný, neodporúča schváliť odpredaj uvedeného pozemku. 
Skonštatoval, že pozemok bude potrebné do budúcna potrebné hlbšie preskúmať, skultúrniť 
tak, aby nestrpčoval život susedom.  
 
Mgr. Pecková skonštatovala, že ekonomická komisia neodporúča vyhovieť žiadosti.  
 
p. Kyselica uviedol, že nebol odôvodnený účel využitia pozemku – či bude slúžiť ako 
parkovisko, alebo záhrada. 
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že zámerom žiadateľky bolo pričlenenie pozemku k 
rodinnému domu a slúžil by tak ako záhrada. Jedná sa o pozemky v centre obce. 
 
p. starosta skonštatoval, že bolo vytipovaných 26 pozemkov, ktoré boli prebytočné. Jednalo sa 
o úzke pozemky, alebo pozemky bez prístupu. Preto boli ponúkané vlastníkom. 
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že vtedy sa pozemky ponúkali vlastníkom susedných 
pozemkov, nakoľko nemali iné využitie. Uviedol, že je potrebné utriasť územie v centre obce, 
aby pozemok obec neodkupovala naspäť. Je to celistvý úzky pozemok, môže slúžiť ako 
radová zástavba. Je to pozemok v centre obce, môže tam byť parčík. V prípade, že sa 
neodpredá, bude potrebné ho skultúrniť.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
schvaľuje 
žiadosť Janky Miľanovej o odkúpenie pozemku KN 777 v k.ú. Sučany o výmere 687 m2 vo 
vlastníctve obce Sučany. Žiadosť odôvodňuje tým, že je susediacou nehnuteľnosťou s 
rodinným domom v jej vlastníctve. 
Za: 1 (Martin Giert) 
Proti: 1 MUDr. Richard Koyš, 
Zdržal sa: 7 (p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing.  
Vladimír Bulej, PhD., MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián  
Dianovský) 
Uznesenie nebolo prijaté. 
 
Ponuka ŽSR na odpredaj prebytočného majetku 
 
p. starosta informoval o doručenej ponuke ŽSR na odpredaj prebytočného majetku – pozemok 
EKN 1963/2 o výmere 1673 m2 na ul. Jilemnického – pod cestou za cenu 15 066 € bez DPH 
so záväzkom zachovania verejno-prospešného účelu po dobu 10 rokov. 
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že neodporúča akceptovať ponuku ŽSR, stavebný 
úrad sa zahltí vysporiadavaním pozemkov do budúcna. 
 
Mgr. Pecková skonštatovala, že ekonomická komisia neodporúča odkúpenie pozemku.  
 



 
  

p. starosta dodal, že pred rokom ŽSR ponúkli obci časť pozemku pri kruhovom objazde, kde 
Rozpredali pozemky pre priemyselnú výstavbu a následne cestu požiadali obec, aby ju 
prebrala do vlastníctva. V súčasnosti nebude už vyhovovať požiadavkám priemyselnej zóny. 
Skôr sa mohli uberať smerom odpredaja cesty developerom, ktorí mali záujem stavať v 
priemyselnej zóne. 
 
Diskusia:  
 
p. prednostka uviedla, že ŽSR majú v správe aj ďalší pozemok pred železničnou stanicou  
smerom k uhoľným skladom, k čomu asi zašlú ďalšiu ponuku obci. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
schvaľuje 
ponuku ŽSR obci Sučany odpredaj prebytočného majetku – pozemok EKN 1963/2 o výmere 
1673 m2 na ul. Jilemnického – pod cestou za cenu 15 066 €. 
Za: 0  
Proti: 9 (p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ing.  
Marián Dianovský, Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., MUDr. Iveta  
Trnovská, MPH., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Zdržal sa: 0 
Uznesenie nebolo prijaté. 
 
Informácia o projektoch a realizácii investičných zámerov v obci (rekonštrukcia 

komunikácií, dotácia MFSR, rekonštrukcia 1. poschodia RKD, detské ihrisko Hrabiny 

ai.) 

 

p. starosta informoval, že obec obdržala dotáciu z Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny 

vo výške 37 tis. € na vybudovanie detského ihriska pred Robotníckym domom pri obecnom 

úrade. Stavebná časť je dokončená, začne sa hneď ako to počasie dovolí v jarných mesiacoch.   

Ukončené by malo byť do 29.4.2022 tak, aby bolo možné urobiť slávnostné otvorenie 

1.5.2022. Altánky a detské prvky budú z agátového dreva. 

Čo sa týka rekonštrukcie chodníkov na ul. Stará hradská, s realizáciou sa začne budúci týždeň, 

pokiaľ to počasie dovolí. Občania boli vyzvaní k prispôsobeniu parkovania na jednej strane, 

aby bolo možné robiť rekonštrukciu chodníkov tak, aby neboli rozbité obe strany naraz. 

Začne sa od cesty I/18 po odbočku smerom k námestiu. Ostatné chodníky už boli položené v 

rámci výstavby „Optickej siete“ lebo boli zo zámkovej dlažby. Táto časť bola položená 

asfaltom. Dňa 17.3.2022 sa otvára Obaľovačka Martin, s.r.o., spoločnosť Slovak Telekom 

musí dokončiť chodníky na ul. 29. augusta od Penziónu Esprit po odbočku smerom k Jednote 

cez mostík. V réžii obce ostáva dokončiť 106 m2 a plocha okolo 60 m2 pri rod. dome p. 

Makovníkovej. Začne sa po stustení prevádzky Obaľovačka Martin. 

 



 
  

Rekonštrukcia 1. poschodia Robotníckeho kultúrneho domu Sučany 

p. starosta informoval, že realizácia rekonštrukcie poschodia Robotníckeho kultúrneho domu 

bola úspešne ukončená. Vznikli vyššie náklady na vodovod a kanalizáciu, v kečke bolo 

potrebné osadiť kazetový strop.  

Ďalej informoval, že bola premiestnená unimobunka pri dome služieb, začali sa robiť terénne 

úpravy za pomoci hasičov. Následne bude potrebné presunúť pamätník Aničky Ulickej. 

Informoval o vznesených pripomienkach Mgr. Žuchovej na bezbariérovosť chodníkov. V 

tejto lokalite to je možné zrealizovať. 

 

Projekt miestnych komunikácií 

Išla výzva na vybudovanie komunikácie ul. Stará Hradská. V rámci projektu MRK z 

Ministerstva vnútra sa budú realizovať ulice Stará Hradská, Hurbanova, Hviezdoslavova. 

Realizuje sa výber dodávateľa na stavbu „Rekonštrukcia miestnych komunikácií“ v objeme 

250 tis. €. Vysúťažená cena je nižšia ako rozpočtovaná. Bližšie informácie podá predseda 

stavebnej komisie, ktorý sa otvárania obálok zúčastnil. 

 

Detské ihrisko Hrabiny 

V rozpočte bola schválená požiadavka na vybudovanie detského ihriska v Hrabinách. 

Prítomným poslancom boli zaslané podklady a cenové ponuky, rozpočet predstavuje 14 tis. € 

aj s dopadovými plochami. Umiestni sa v lokalite Slnečné Hrabiny v smere na ul. Fatranskú.  

Je potrebné sa zamerať na prístupovú kanalizáciu. V časti Pri kanáli je úzka cesta, v zlom 

stave vzhľadom k tomu, že tam boli realizované prípojky, dochádza k znehodnocovaniu 

asfaltu, sú tam výtlky. Po dohodách so Slovenským vodohospodárskym podnikom by úpravu 

povrchu povolili. Obáva sa, že po schválení územného plánu začne developer rozširovať 

smerom na západ, aby nedošlo k znehodnoteniu ihriska. Možno by sa mohli vyjadriť občania, 

aké ihrisko by bolo pre nich vhodné. 

 

Výzva Ministerstva financií 

p. starosta informoval, že bola podaná žiadosť o dotáciu na rekonštrukciu obecných budov a 

miestnych komunikácií. Je možné získať dotáciu do výšky 30 tis. € s 5 % spoluúčasťou obce. 

 

Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil JUDr. Mgr. Peter Belica.  

 



 
  

p. starosta informoval, že vzhľadom k tomu, že obec má projektovú dokumentáciu z 

Envirofondu na stavebný úrad na výmenu strechy a zateplenie stavebného úradu, dali návrh 

na rekonštrukciu stavebného úradu.  

Ďalej informoval, že z Fondu na podporu umenia obec získala 2800 € na modernizáciu 

knižnice.  

 

Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že možno by nebolo zlé osloviť občanov , nech sa 

zapoja do tvorby zóny. Nech sa vyjadria formou ankety, či chcú v danej lokalite zrealizovať 

rekonštrukciu miestnej komunikácie alebo detské ihrisko. Občania by mohli založiť občianske 

združenie obyvateľov ul. Hubová. 

 

p. starosta dodal, že v novej zástavbe žijú mladí obyvatelia, ktorých sa to dotýka, majú 

facebook. Ďalej informoval o smart komunikačnom systéme „MUNIPOLIS“, 

prostredníctvom ktorého je možné rozposielanie informácií do mobilných telefónov. Bolo by 

možné jeho využitie pre občanov, ktorí nepočujú rozhlas a správy si môžu prečítať v mobile 

alebo vypočuť cez audionahrávku.  

 

Ing. Dianovský skonštatoval, že vzniká polemika, či budovať detské ihrisko alebo 

rozpadajúcu sa miestnu komunikáciu. Hrabiny sú lokalitou bez jedinej detskej preliezky. V 

minulosti sa odpredal obchod v Hrabinách aj s detským ihriskom, aby sa zachránili iné veci. 

Vybudovanie detského ihriska je prioritou pre mladé rodiny. Povedal, že preliezky sa dajú 

odmontovať a v prípade, že by hrozilo ich poškodenie, je možné ich demontovať. Dodal, že 

prišiel čas, aby sa vybudovalo detské ihrisko aj v Hrabinách.  

 

p. starosta uviedol, že finančné prostriedky na detské ihrisko boli schválené. 

 

Mgr. Róbert Kováč skonštatoval, že súhlasí s názorom Ing. Dianovského. Uvedená 

problematika bola prerokovaná aj komisiou. Boli doručené tri ponuky, chceli ešte získať 

štvrtú. Je potrebné obohatiť preliezky aj o lezecké prvky tak, aby sa deti mohli fyzicky 

zdokonaľovať. Chceme, aby boli splnené všetky atribúty, aby bol zabezpečený rozvoj Hrabín. 

 

p. starosta sa opýtal, či prítomní chcú vybudovať prvky detského ihriska podľa návrhu 

komisie, alebo rozhodnú občania na základe ankety.  



 
  

 

Mgr. Kováč uviedol, že komisia zohľadňovala vekovú štruktúru detí. V lokalite žijú aj malé 

deti, no i deti vo veku 8-14 rokov. Občania môžu dať podnety, no komisia má už prvky 

vybraté tak, aby sa zmestila do schváleného rozpočtu. Nakoľko sú veľmi drahé dopadové 

podložky, radšej sa zakúpi štrk a viac kvalitnejších prvkov. 

 

Ing. Marián Dianovský dodal, že dokáže vybaviť 3 tis. € sponzorsky na financovanie 

detského ihriska v Hrabinách. 

 

p. starosta povedal, že položka Hrabiny bola schválená na predchádzajúcom zasadnutí 

obecného zastupiteľstva v rámci rozpočtu.  

 

Mgr. Ďaďová uviedla, že si váži názor komisie, no bolo by vhodné brať do úvahy aj záujmy 

rodičov. Do materskej škôlky boli v minulosti umiestnené preliezky, ktoré boli pre účely 

škôlky nepoužiteľné.  

 

p. prednostka doplnila, že výzva Ministerstva financií nie je vyhlásená. Žiadosť musí byť 

podaná do 31.3.2022. Na rekonštrukciu sociálnych zariadení prízemia RKD, podlahy a 

riešenie vstupu do RKD bola podaná žiadosť o dotáciu na Ministerstvo kultúry SR vo výške 

200 tis. €. 

Čo sa týka detského ihriska Hrabiny, minulý rok vo februári bola podaná žiadosť na 

Ministerstvo práce, sociálnych vecí a rodiny, ktorá bola schválená vo výške 37 tis. €. Bolo to 

na detské ihrisko Hrabiny, na priestor, ktorý má obec vo výpožičke od spoločnosti Mate. V 

budúcnosti pôjde o 500 m2. Teraz, keďže presne obec nevie, kadiaľ pôjdu cesty, dala vytýčiť 

jadro pozemku v rozsahu 260 m2, čo je 1,5 m od budúcich plánovaných ciest. Ministerstvo 

práce SR však v priebehu rozhodovania zmenilo povinné prvky, ktoré sa na tento pozemok 

nezmestili a riešil sa presun na väčší pozemok. Preto detské ihrisko Hrabiny tak ostalo 

nedoriešené. 

 

Žiadosť na Ministerstvo financií SR k rekonštrukcii stavebného úradu 

p. starosta informoval, že zámer rekonštrukcie budovy stavebného úradu bol prerokovaný 

ekonomickou a stavebnou komisiou.  

 



 
  

Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. skonštatoval, že stavebná komisia navrhuje zaoberať sa 

rekonštrukciou strechy stavebného úradu.  

 

Mgr. Pecková skonštatovala, že i ekonomická komisia doporučuje riešiť rekonštrukciu 

strechy stavebného úradu.  

 

p. starosta skonštatoval, že spoluúčasť obce predstavuje 5% do výšky 1500 € zo strany obce, 

je potrebné určiť maximálnu výšku neoprávnených výdavkov. Nakoľko došlo k zvyšovaniu 

cien stavebných materiálov, urobí sa aktualizácia a z projektu sa vyberie len rekonštrukcia 

strechy. Môže tam byť náklad 35 tis. € na rekonštrukciu strechy stavebného úradu. 

Skonštatoval, že rekonštrukcia rodného domu Milana Hodžu 43 tis. €, rekonštrukcia strechy 

Robotníckeho kultúrneho domu 48 tis. €, rekonštrukcia kultúrnej pamiatky v rámci projektu 

vychádza 70 tis. €, Komunitné centrum vyšlo 11 tis. €. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 

I. prerokovalo 
Prerokovalo podanie žiadosti o dotáciu na projekt „Rekonštrukcia strechy budovy stavebného 
úradu” vo výzve na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie na základe výnosu o 
poskytovaní dotácii v pôsobnosti Ministerstva financií SR 

- zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov projektu predstavujúcich rozdiel medzi 
celkovými výdavkami projektu a celkovými oprávnenými výdavkami projektu, vrátane 
prípadných neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v priebehu realizácie projektu, 
v prípade, že takáto situácia bude relevantná, v maximálnej výške do 5.000,- Eur 

- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 
- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 
„Rekonštrukcia strechy budovy stavebného úradu“ vo výške minimálne 5% celkových 
oprávnených výdavkov projektu, tj v maximálnej  výške do 1.500, - Eur 
II. schvaľuje 
Prerokovalo podanie žiadosti o dotáciu na projekt „Rekonštrukcia strechy budovy stavebného 
úradu” vo výzve na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie na základe výnosu o 
poskytovaní dotácii v pôsobnosti Ministerstva financií SR 
- zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov projektu predstavujúcich rozdiel 
medzi celkovými výdavkami projektu a celkovými oprávnenými výdavkami projektu, vrátane 
prípadných neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v priebehu realizácie projektu, v prípade, 
že takáto situácia bude relevantná, v maximálnej  výške do 5.000,- Eur 
- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 
-  zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 

„Rekonštrukcia strechy budovy stavebného úradu“ vo výške minimálne 5% celkových 

oprávnených výdavkov projektu, tj v maximálnej  výške do 1.500, - Eur 

Za: 9 (p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ing.  
Marián Dianovský, Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., MUDr. Iveta  



 
  

Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbala Mgr. Veronika Ďaďová 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 

I. prerokovalo 
Informáciu o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (rekonštrukcia komunikácií, 
dotácia MFSR, rekonštrukcia 1. poschodia RKD, detské ihrisko Hrabiny, výzva FPU na 
vybavenie knižnice ai.) 
II. berie na vedomie 
Informáciu o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (rekonštrukcia komunikácií, 

dotácia MFSR, rekonštrukcia 1. poschodia RKD, detské ihrisko Hrabiny, výzva FPU na 

vybavenie knižnice ai.) 

Za: 10 (p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ing.  
Marián Dianovský, Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., MUDr. Iveta  
Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 

Dotácie z rozpočtu obce centrám voľného času na r. 2022 

 
p. starosta uviedol, že dotácie je možné prideliť centru voľného času na území obce Sučany na 
základe počtu žiakov s trvalým pobytom v obci Sučany vo veku 5-15 rokov v zmysle 
Všeobecne záväzného nariadenia č. 6/2015. Pri poskytovaní dotácií sa zohľadňuje frekvencia 
voľnočasových aktivít dieťaťa. Dotácia pre CVČ na území obce sa poskytuje v zmysle 
nariadenia č. 20 a Nariadenia vlády SR č. 668/2004 a zák. č. 596/2003 Z.z. o štátnej správe a 
školskej samospráve. Na území obce je zriadených celkom 1 CVČ Partizánska 13, kde je 62 
žiakov, a ostatných  7 CVČ: CVČ Domino, CVČ DEEP-Dance, CVČ A. Kmeťa, Centrum 
enviromentálnej výchovy, Súkromné CVČ pri ZŠ na ul. Východná, Katolícka ZŠ A. 
Bernoláka, Združenie Športových klubov mesta Martin. 
 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH. uviedla, že sociálna komisia návrh na pridelenie dotácií z 
rozpočtu obce prerokovala, doporučuje ho schváliť.  
 
Mgr. Gabriela Pecková uviedla, že ekonomická komisia doporučuje návrh schváliť.  
 
p. starosta uviedol, že celkom sa jedná o poskytnutie dotácie na 373 žiakov vo výške 
13.796,34 €. 
 
p. Kyselica sa opýtal, či sa poskytne dotácia pre žiakov s trvalým pobytom v obci CVČ pri 
základnej škole, koľko žiakov má základná škola.  
 
Mgr. Pecková odpovedala, že 340.  
 
p. Kyselica sa opýtal, či na jedného žiaka dostanú dotáciu jedenkrát. Opýtal sa, ak sa poskytne 
dotácia na 370 detí, či každý žiak je zapojený v nejakom krúžku. 



 
  

 
p. starosta odpovedal, že na začiatku roka sa žiaci prihlásia cez centrá voľného času na 
krúžky. Počet žiakov zapojených v krúžkoch je ťažko kontrolovateľný, nakoľko deti chýbajú 
v škole, neprídu na krúžky i keď sú prihlásené. Zo zákona je určené, akým spôsobom je 
možné prispieť na činnosť centrám voľného času. 
 
Diskusia: MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p. prednostka 
 
MUDr. Trnovská uviedla, že základnú školu v Sučanoch navštevujú aj deti z okolitých obcí 
Podhradie, Turčianska Štiavnička. Deti s trvalým pobytom v obci navštevujú školy v Martine. 
Nie je možná fyzická kontrola. 
 
p. Kyselica uviedol, že je to odkontrolovateľná duplicita, či nie je žiak v dvoch krúžkoch. 
 
p. prednostka uviedla, že dotácia sa vzťahuje na deti vo veku 5-15 rokov. Deti môžu byť 
prihlásené aj do viacerých centier voľného času. Centrum enviromentálnej výchovy Turiec 
organizuje cez rok jedno-dve podujatia, má nižší príspevok, nakoľko sa predpokladá nižší 
náklad na žiaka. Pred pár rokmi pre odsúhlasenie výšky bol preferovaný model, vypočítanie 
výšky dotácie podľa počtu žiakov a charakteru CVČ, no dieťa môže navštevovať viac centier 
voľného času. Podľa novembrovej novely zákona o školskej správe sa peniaze v podielových 
daniach posúvajú ďalej v rovnakej výške 108 €/žiak tak ako minulý rok. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
návrh dotácie r. 2022 z rozpočtu obce Sučany pre CVČ 
názov CVČ počet žiakov        výška dotácie /1 

žiak            
dotácia celkom 

CVČ Ul. A. Kmeťa 22 
Martin                    

26 35,- €                           910,-  € 
 

CVČ DOMINO  ul. M. 
R. Štefánika         
Vrútky 

28 35- €                           980,-  € 

OZ Centrum 
environmentálnej 
výchovy TURIEC 
Martin                  

152    15,-€                           2 280,-€ 

Deep Dance Center  s. 
r. o.  
M. Haľamovej 21                                                       
 

78 25,- €                           1 950,- € 

Katolícka ZŠ s MŠ A. 
Bernoláka             ul. S. 
Tomášika 1 Martin   

12 35,- €                             420,- € 
 

Združenie športových 
klubov a oddielov  
Mesta Martin                                             

12 35,- €                            420,- € 

Súkromné CVČ pri 
Súkromnej  
základnej škole  ul. 
Východná 11441/18 B 

     3 35,- €                           105,- € 

Celkom: 311 x 7 065,-  € 



 
  

SCVČ, Partizánska 13  
Sučany                    

62 9,0475 € /mesačne     560,945 € /mesačne 

Celkom:                6 731,34 € /ročne 
Spolu 373  13 796,34  €    
Rozpočet na rok 2022   14 300,- €                                                             

 Dotácia pre CVČ sa poskytuje pre žiakov s trvalým pobytom na území obce Sučany vo veku 
5-15 rokov v zmysle VZN č. 6/2015 o poskytovaní dotácii. Pri jednotlivých CVČ sa 
zohľadňuje frekvencia voľnočasových aktivít detí.  
Dotácia  pre CVČ zriadené na území obce Sučany sa poskytuje podľa VZN č. 4/2020 a v 
zmysle nariadenia vlády Slovenskej republiky č. 668/2004 Z. z. o rozdeľovaní výnosu dane z 
príjmov územnej správy v znení neskorších predpisov a zákona č. 596/2003 o štátnej správe v 
školstve a školskej samospráve.     
II. schvaľuje 
názov CVČ počet žiakov        výška dotácie /1 

žiak            
dotácia celkom 

CVČ Ul. A. Kmeťa 22 
Martin                    

26 35,- €                           910,-  € 
 

CVČ DOMINO  ul. M. 
R. Štefánika         
Vrútky 

28 35- €                           980,-  € 

OZ Centrum 
environmentálnej 
výchovy TURIEC 
Martin                  

152    15,-€                           2 280,-€ 

Deep Dance Center  s. 
r. o.  
M. Haľamovej 21                                                          

78 25,- €                           1 950,- € 

Katolícka ZŠ s MŠ A. 
Bernoláka             ul. S. 
Tomášika 1 Martin   

12 35,- €                            420,- € 
 

Združenie športových 
klubov a oddielov  
Mesta Martin                                             

12 35,- €                            420,- € 

Súkromné CVČ pri 
Súkromnej  
základnej škole  ul. 
Východná 11441/18 B 

     3 35,- €                           105,- € 

Celkom: 311 x 7 065,-  € 
SCVČ, Partizánska 13  
Sučany                    

62 9,0475 € /mesačne     560,945 € /mesačne 

Celkom:                6 731,34 € /ročne 
Spolu 373  13 796,34  €    
Rozpočet na rok 2022   14 300,- €                                                                                                                               

 Dotácia pre CVČ sa poskytuje pre žiakov s trvalým pobytom na území obce Sučany vo veku 
5-15 rokov v zmysle VZN č. 6/2015 o poskytovaní dotácii. Pri jednotlivých CVČ sa 
zohľadňuje frekvencia voľnočasových aktivít detí.  



 
  

Dotácia  pre CVČ zriadené na území obce Sučany sa poskytuje podľa VZN č. 4/2020 a v 
zmysle nariadenia vlády Slovenskej republiky č. 668/2004 Z. z. o rozdeľovaní výnosu dane z 
príjmov územnej správy v znení neskorších predpisov a zákona č. 596/2003 o štátnej správe v 
školstve a školskej samospráve. 
Za: 10 (p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ing.  
Marián Dianovský, Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., MUDr. Iveta  
Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Priestor pre verejnosť 
 
p. Jaroslav Dolinský sa opýtal, prečo nefunguje rozhlas na ul. Kuzmányho.  
 
p. starosta odpovedal, že obec plánuje spustiť novú aplikáciu, ktorá zatiaľ funguje v skúšobnej 
prevádzke. Bude možné zadať, o aké informácie, či už z oblasti školstva, zdravotníctva má 
občan záujem. Informácie sa zadajú do aplikácie, prostredníctvom ktorej budú občania 
informovaní. 
 
p. Jaroslav Dolinský poukázal, že psíčkari nechávajú na verejných priestranstvách 
exkrementy zvierat, je potrebné to riešiť.  
 
p. starosta odpovedal, že priestor na starom ihrisku bol vyčlenený pre Kynologický klub 
vzhľadom k tomu, že nie je využívaný. Uviedol, že obec zakúpila stojany do parkov, kde si 
môžu majitelia psov vyzdvihnúť sáčky. Riešiť to však po každej ulici nemá význam. Dodal, 
že je na každom majiteľovi psa, ako s tým naloží. Uvedomelý kynológ by si to mal so sebou 
zobrať. 
 
p. Dolinský navrhol toto pokutovať tak, ako v mestách.  
 
p. starosta požiadal o zanechanie telefonického kontaktu na sekretariáte, aby bolo možné 
doriešiť preposielanie správ. 
 
p. Adam Vojtek predložil opakovanú žiadosť o zníženie kúpnej ceny pozemku. Uviedol, že 
kupoval dve parcely, jednu v cene 10 €/m2 a druhú v cene 15 €/m2. Tento pozemok už raz 
kúpil, no nebol vykonaný vklad do katastra nehnuteľností.  
 
p. starosta požiadal o podanie žiadosti na sekretariáte. Žiadosť bude po zaevidovaní 
prerokovaná jednotlivými komisiami.  
 
Dotácie športovým organizáciám 
 
p. starosta skonštatoval, že materiál o poskytnutí dotácie bol prítomným zaslaný so 
spracovanou tabuľkou poskytnutých dotácií za r. 2020, 2021 a návrhom pre r. 2022. Športové 
kluby žiadajú o dotáciu vo výške 41 200 €, v rozpočte je vyčlenených 22 tis. €. 
 
Mgr. Ďaďová skonštatovala, že  komisia športu sa zaoberala prerozdelením finančných 
prostriedkov pre športové kluby, no ich požiadavky sú vyššie ako suma, ktorú je možné 
prerozdeliť.  
 
Mgr. Pecková skonštatovala, že odporúča schváliť návrh v znení kultúrnej komisie.  



 
  

 
p. starosta povedal, že obec môže pracovať v zmysle schváleného rozpočtu. Futbalový oddiel 
nenechá padnúť. V prípade doručenia požiadavky, bude túto v rámci možností riešiť. Taktiež 
bude musieť brať do úvahy zvyšovanie energií. Tiež bude potrebné hľadať finančné 
prostriedky aj na vykrytie týchto nákladov. Čo sa týka výdavkov futbalového oddielu, s touto 
dotáciou by mali vyjsť do mesiaca 7/2022. Taktiež by sa mal futbalový oddiel zaoberať 
výberom členských príspevkov, zvýšením vlastných príjmov. 
 
p. Kyselica uviedol, že kultúrna komisia dala požiadavku na ekonomickú komisiu na zvýšenie 
rozpočtu v kapitole dotácií pre športové kluby vo výške 12 tis. € pre futbalový oddiel, k čomu 
nedostal odpoveď, či sa o tom rokovalo. Už 5 rokov sa dáva dotácia 22 tis. € bez navýšenia. 
Navýšením by sa predišlo tomuto opakujúcemu sa problému. 
Uviedol, že už viackrát navrhoval, aby prispievali aj rodičia poplatkom za deti. V prípade 50 
detí by futbalový oddiel získal 5 tis. € za rok. Doposiaľ sa však v tomto smere nezmenilo nič.  
 
Mgr. Pecková skonštatovala, že žiadosti futbalového oddielu o dotáciu vo výške 25 tis. € nie 
je možné vyhovieť, nakoľko celková suma na prerozdelenie všetkým športovým organizáciám 
je 22 tis. €. 
 
p. starosta požiadal, aby futbalový oddiel predkladal priebežne štvrťročné vyúčtovania, do 
polroka budú dve zasadnutia obecného zastupiteľstva. Ekonomická a športová komisia bude 
reagovať na základe výstupu potrieb aj kontroly dotácií. Pokiaľ prišla požiadavka, vždy bola 
riešená. Obec musí „obracať každé euro“. Je ťažké odhadnúť, aký dopad bude mať na 
rozpočet zvyšovanie elektrickej energie. 
Futbalovému oddielu oddielu bolo schválené poskytnutie 10 tis. € a vybudovanie šatní, čo je 
tiež pomoc pre činnosť futbalového oddielu. 
 
p. Kyselica povedal, že p. Špirko sa vyjadril, že futbalový oddiel oslovil firmy v priemyselnej 
zóne o sponzorstvo, no bez prítomnosti starostu obce im nikto sponzorské peniaze nedá. 
Opýtal sa, prečo neoslovili p. starostu, aby ich žiadosť podporil. 
 
p. Špirko odpovedal, že jednali s f. Prefa. Bez p. starostu s nimi nekomunikujú ani ohľadom 
poskytnutia 2 % dane.  
 
p. starosta odpovedal, že nevedel o komunikácii futbalového oddielu so sponzormi. S 
majiteľmi závodu Prefa jednal pred dvoma týždňami ohľadom iných záležitostí, no o 
sponzorstve nepadlo ani slovo.  
 
p. Špirko uviedol, že od marca začnú vyberať po 10 € za žiaka. 
 
p. starosta dodal, že futbalový oddiel vychováva odmalička hráčov, ktorí následné odchádzajú 
do iných futbalových klubov. Futbal neskončí, no obec žiada korektnú spoluprácu, mať 
prehľad o príjmoch a výdavkoch klubu, zdokumentovanie čerpania dotácie je potrebné 
predložiť do konca marca a júna. V júni môže futbalový oddiel podať zdokladovanú žiadosť. 
 
Ing. Marián Dianovský uviedol, že prvá vec je, aby predsedníčka športovej komisie 
presadzovala to, na čom sa komisia uzniesla. 
 
p. starosta odpovedal, že daná komisia nebola uznášaniaschopná. 
 



 
  

Ing. Dianovský uviedol, že tabuľka v rámci rozpočtu za r. 2019-2024 hovorí o dotácii v r. 
2019 to bolo 28.250 €, s tým, že sa bolo podporených šesť športových klubov. V r. 2022 
predstavuje dotácia 22 tis. €. 
V rámci hospodárenia dáva futbalový oddiel bežne štvrťročne detailné vyhodnocovanie 
hospodárenia, bolo odovzdané načas. Hrá sa desať mesiacov, každý mesiac vychádza 2 500 € 
(PHM, energie, poplatky sa každoročne navyšujú). Dodal, že v máji-júni budú bezradne 
pobehovať, budú im chýbať peniaze, bude nevraživosť, požiadal aby sa výška dotácie 
prehodnotila na dnešnom zasadnutí tak, aby futbalový oddiel mal víziu, mohol organizovať 
súťaže. Skonštatoval, že p. Špirko začal s vyberaním poplatkov na činnosť.  
Skonštatoval, že tri roky je to stále o tom istom. Povedal, že v rámci všeobecne záväzného 
nariadenia o poskytovaní dotácií by bolo vhodné, aby sa v septembri schválila dotácia pre 
ďalší rok.  
Povedal, že materiál je okopírovaný, vymyká sa reálnym požiadavkám futbalového oddielu. 
Je potrebné nájsť kompromis. Povedal, že nespochybňuje podporu futbalového oddielu za tri 
roky, no je možné urobiť viac.  
 
p. starosta odpovedal, že futbalový oddiel neplatí z pridelenej dotácie energie. Rozpočet je 
schvaľovaný v decembri pre nasledujúci rok. Skutočnosť, že futbalový oddiel dostal prvú 
dotáciu vo výške 13 500 €, druhú 1 240 € a tretiu v sume 6 600  € svedčí o tom, že obci to nie 
je ľahostajné. Obecné zastupiteľstvo rieši požiadavky v priebehu celého roku. Tieto peniaze 
ostanú v obci. Obecné zastupiteľstvo pristupuje k požiadavkám na základe potrieb počas roka. 
Futbalový oddiel prihlásil ďalšie družstvo – je to živý organizmus, vzniknú iné náklady. 
Skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo vždy hľadalo riešenie, aby futbalový oddiel mohol 
ďalej fungovať.  
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. skonštatoval, že táto situácia sa rieši každý rok rovnako. 
Ekonomická komisia je viazaná rozpočtom, navrhuje schválenie dotácie vo výške 13 tis. €. 
Počas najbližších mesiacov bude mať ekonomická komisia priestor, aby našla voľné finančné 
prostriedky. Ak bude dnes povedané, že sa dotácia navýši o 12 tis. €, musí to prejsť 
ekonomickou komisiou, urobiť zmenu rozpočtu. 
Navrhol schváliť poskytnutie dotácií tak, ako je navrhnuté s tým, že ekonomická komisia 
nájde položky, kde je možné zníženie. Skonštatoval, že rok sa vyvíja ekonomicky rôzne. 
Ďalšie obecné zastupiteľstvo schváli rozpočet s víziou pre nasledujúce roky.  
 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH. skonštatovala, že poslankyňou obecného zastupiteľstva bola tri 
volebné obdobia, boli traja rôzni starostovia. Vždy prebehla diskusia, bolo potrebné 
vyúčtovanie. Čo sa týka poskytovania dotácií, systém je dobre nastavený, je za to, aby to takto 
ostalo.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo  
poskytnutie dotácií z rozpočtu obce Sučany nasledovným športovým organizáciám na rok 
2022 
II. schvaľuje 
poskytnutie dotácií z rozpočtu obce Sučany nasledovným športovým organizáciám na rok 
2022 
Športovým organizáciam celkovo vo výške 22 000,- € 
a/ FO Tatran Sučany vo výške 13 000 € na fungovanie FO Tatran Sučany t.j.: zberné faktúry 
SsFZ, doprava na mfz, plat hospodára - hospodárky, odmeny  trénerov,  údržba, PHM 
a materiálno technické zabezpečenie. 



 
  

b/ Kolkársky klub Tatran Sučany vo výške 2 500 € na úhradu cestovných nákladov / 
Slovensko a Čechy / súvisiacich s činnosťou klubu v roku 2022.  
c/ Klub sučianskych turistov Sučany vo výške 1 000 € na nákup materiálu, na zabezpečenie 
prevádzky chaty Vendovka a jej úpravu. 
d/ Skialpinistický klub Sučany vo výške 1 200 € na zabezpečenie pretekov jednotlivcov K2 
Malá Fatra, športovú činnosť klubu a nákup športového vybavenia klubu. 
e/Volejbalový klub Tatran Sučany vo výške 500 € na uhradenie nákladov na prenájom 
telocvične v ZŠ SNP Sučany, prípadne na zakúpenie volejbalového príslušenstva, potrebného 
činnosti klubu, napr. lopty, siete a iné. 
f/ TJ Tatran Sučany / stolnotenisový oddiel / vo výške 1 000 € na materiálne a finančné 
zabezpečenie tréningového procesu a súťaží dospelých a mládeže, vrátane nákladov na 
cestovné na turnaje, nákup cien a občerstvenia pre stolnotenisový turnaj o Pohár starostu obce 
2022. 
g/Športový klub pri tenis. kurtoch obce Sučany vo výške 500 € na nákup antuky, tieniacej 
tenisovej siete na plot, tenisovej siete, postreku proti burine, vápna na čiary a iných 
tenisových potrieb. 
h/Tenisový klub Sučany vo výške 500 € na nákup antuky, vápna, opravu oplotenia a iných 
potrieb na zabezpečenie fungovania klubu pre tenisovo – volejbalový areál pri VE Sučany.  
i/ Slovenský rybársky zväz Martin, obvodná organizácia Sučany vo výške 1 500 € na 
zarybňovanie,  usporiadanie rybárskej zábavy, športového rybárskeho dňa obce Sučany pre 
deti a dospelých a opravu príjazdovej cesty na Štrkoveň. 
j/ Poľovnícke združenie JAROLÍM Sučany vo výške 300 € na pokrytie nákladov na 
zabezpečenie organizácie streleckých pretekov /preteky v streľbe z  poľovníckych zbraní 
v rámci Slovenskej streleckej ligy/. 
Spoločenským organizáciam celkovo vo výške 5.200,- € 
Za: 7 (Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč,  Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, 
PhD., MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 3 (p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Ing. Marián Dianovský) 
 
Dotácie pre kultúrne a spoločenské organizácie 
 
Mgr. Ďaďová skonštatovala, že kultúrna komisia navrhla rozdelenie dotácií pre spoločenské 
organizácie obce.  
 
Mgr. Pecková uviedla, že odporúča návrh kultúrnej komisie schváliť.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo  
poskytnutie dotácií z rozpočtu obce Sučany nasledovným kultúrnym a spoločenským 
organizáciám na rok 2022 
II. schvaľuje 
poskytnutie dotácií z rozpočtu obce Sučany nasledovným kultúrnym a spoločenským 
organizáciám na rok 2022 
a/Základná organizácia JDS v Sučanoch vo výške 1 600 €  na projekt : „Aktívne starnutie“, 
spoločenské, kultúrne a športové podujatia /dopravu na podujatia, občerstvenie/ pre členov a 
starších občanov obce Sučany na rok 2022 a zabezpečenie fungovania JDS v Sučanoch . 
 b/ Základná organizácia SZPB ZO Sučany vo výške 1 000 € na akcie, kytice, admin. 
činnosť /poštovné + pohľadnice/, výlet pre členov ZO SZPB, účasť na celoslovenských 
oslavách výročia  ukončenia II. svetovej vojny a výročia SNP, spoluorganizovanie osláv  
výročia SNP v  obci, návšteva imobilných členov, posedenie s jubilantmi nad 80 rokov ZO 



 
  

SZPB, účasť členov na kult. podujatí  /koncert, divadlo/, spoluúčasť na majstrovstvách v 
streľbe zo vzduchovky SLAVIA „Strieľa celá rodina“, „Strieľa celá škola“, účasť na oslavách 
Ď. Langsfelda, občerstvenie na členských schôdzach / 2x ročne /a zabezpečenie fungovania 
SZPB v Sučanoch. 
c/Základná organizácia SZZP ZO Sučany vo výške 1 300 € na projekt „Staráme sa 
o zdravie, spoločenský, sociálny a kultúrny rozvoj členov organizácie“, činnosť organizácie: 
starostlivosť o zdravie, prevenciu – kúpeľnú liečbu, záujmovú činnosť, vzdelávanie –
prednášky -  kurzy, športové aktivity, kultúrne a spoločenské podujatia členov organizácie, 
nákup športových potrieb, zabezpečenie fungovania SZZP a projekt s názvom „Babička 
spoločníčka a profesionálna vnučka“ (na nákup ovocia, kozmetiky  a drobných darčekov pri 
príležitosti návštev osamelých seniorov) 
d/ Občianske združenie Sučianka vo výške 800 €: náklady na dopravu členov súboru na 
vystúpenia, nákup doplnenia krojov, nákup občerstvenia, náklady na výrobu nosiča DVD a 
kancelárske potreby . 
e/ Miestny odbor Matice slovenskej Sučany vo výške 500 € na projekt: 
 „Kultúrne a spoločenské podujatia venované výročiam významných osobností Slovenska 
a Sučian, pripomenutie významných udalostí pre členov MO MS a občanov obce Sučany na 
rok 2022“/náklady na tlač, cestovné, dopravné, nákup občerstvenia, nákup suvenírov a 
zabezpečenie chodu miestneho odboru MS /. 
Za: 10 (p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ing.  
Marián Dianovský, Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., MUDr. Iveta  
Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Po prestávke sa na zasadnutie obecného zastupiteľstva dostavil JUDr. Miroslav Miert.  
 
Správy z komisií OZ 

 
Doc. Ing. Vladimír Bulej informoval o žiadosti ZO SZZP ohľadom možnosti výstavby 
predajne Lidl v obci Sučany. Jedná sa o súkromného obchodníka, obec nemá dosah na 
rozširovanie jeho podnikateľských aktivít. Je možnosť reťazec osloviť, hľadať vhodné 
pozemky na výstavbu. V minulosti bola doručená žiadosť Jednoty, ktorá mala zámer postaviť 
predajňu v smere na Podhradie, no nestretlo sa to s porozumením občanov, ktorí namietali 
zvýšenou prašnosťou, hlukom pri výstavbe.  
Komisia sa zaoberala podnetom Mgr. Lenky Žuchovej na debarierizáciu chodníkov v obci 
Sučany s priloženou fotodokumentáciou niektorých lokalít. Niektoré pripomienky sa podarilo 
zrealizovať po budovaní chodníkov. Jednou z vytipovaných lokalít je okolie svetelnej 
križovatky.  
Komisia sa zaoberala stavebnými prácami na rekonštrukciu miestnych komunikácií ulíc 
Hurbanova, Hviezdoslavova, Stará hradská. Verejnej súťaže sa zúčastnilo sedem uchádzačov, 
výsledok nebol uzavretý. Projektovaná suma bola 250 tis. €, najnižšia ponuka predstavovala 
130 tis. €. Vzhľadom na neprimerane nízku cenu je potrebné dovysvetlenie niektorých 
položiek, nakoľko ostatné cenové ponuky predstavovali 150 – 190 tis. €. Projekt 
rekonštrukcie miestnych komunikácií je so spoluúčasťou obce 5 %. 
Informoval o ukončení rekonštrukcie sociálnych zariadení vrchného poschodia Robotníckeho 
kultúrneho domu, priestory sa dávajú do poriadku.  
 
Mgr. Kováč uviedol, že komisia sa zaoberala riešením odpadov za účasti p. Dianovskej. Došli 
k technickému riešeniu problematiky. Na konci asfaltky je Urbár, obec by mohla vyvinúť 
jednanie a umiestniť kontajner s tým, že dostanú kľúčik pre umiestnenie odpadu.  



 
  

Ďalej uviedol, že majiteľ viacerých nehnuteľností bude za druhú a ďalšiu nehnuteľnosť platiť 
poplatok vo výške 11 €, nakoľko každá nehnuteľnosť tvorí nejakým spôsobom odpad.  
Komisia sa zaoberala neplatičmi, začínajú sa riešiť exekúcie, dochádza k vymáhaniu 
poplatkov na úseku odpadového hospodárstva.  
Komisia riešila i problémy v bytových domoch – p. Lacikovú na ul. Hradiská a rod. Taceľovú 
na ul. Tehelná. 
Informoval, že v Národnom parku Malá Fatra je potrebné dodržiavať návštevný poriadok. 
Dochádza k pokutovaniu občanov, ktorí chodia mimo značeného chodníka.  
 
p. starosta dodal, že návštevný poriadok Národného parku Malá Fatra je 17 rokov starý. 
Uviedol, že sa nebráni vstúpiť do jednania, aby sa urobil poriadok, kadiaľ a v ktorom období 
je možné sa po národnom parku pohybovať. Majú problémy s prípadným riešením 
vysporiadania pozemkov, aby prešli pod štát. Určili by sa pravidlá, aby nedochádzalo k 
obmedzovaniu občanov.  
 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH. uviedla, že 9.2.2022 zasadala sociálno-zdravotná komisia. 
Zaoberala sa potrebou navýšenia finančných prostriedkov na zabezpečovanie príspevku na 
stravovanie a dávky v hmotnej núdzi.  
Komisia sa zaoberala zanedbávaním povinnej školskej dochádzky žiakov marginalizovanej 
rómskej komunity, plánuje zasadnutie prípadovej komisie za účasti rodičov, Úradu práce, 
sociálnych vecí a rodiny, komisie verejného poriadku. Celá Základná škola trpí 
neprispôsobivými žiakmi.  
Komisia riešila dve žiadosti o poskytnutie dávky v hmotnej núdzi – Ondreja Pečita a Mariky 
Bellovej. Pán Pečit nespĺňa podmienky pre poskytnutie dávky.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
jednorazové dávky v hmotnej núdzi a o mimoriadne dávky: 
1.  Ondrej Pečit 
2.  Marika Bellová 
II. schvaľuje 
jednorazové dávky v hmotnej núdzi a o mimoriadne dávky:  Marika Bellová    -   200,- € 
Za: 11 (JUDr. Miroslav Miert, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, 
Mgr. Róbert Kováč, Ing. Marián Dianovský, Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír 
Bulej, PhD., MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
MUDr. Iveta Trnovská informovala navrhla oceniť bezpríspevkových darcov krvi na 
nasledujúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva sumou 200 € a pamätným listom.  
 
p. starosta uviedol, že nebolo možné získať kompletný zoznam bezpríspevkových darcov krvi 
zo Slovenského červeného kríža, celkom je prihlásených 14 občanov.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Návrh členov komisie komisie sociálno-zdravotná, školstva a mládeže na udelenie ceny obce 
Sučany spolu s finančným darom vo výške 200,- Eur/darca bezpríspevkovým darcom krvi 
podľa zoznamu aktualizovaného sociálnou komisiou na aprílovom OZ 
II. schvaľuje 
na udelenie ceny obce Sučany spolu s finančným darom vo výške 200,- Eur/ darca 



 
  

bezpríspevkovým darcom krvi podľa zoznamu aktualizovaného sociálnou komisiou na 
aprílovom OZ 
Za: 10 (JUDr. Miroslav Miert,  MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Ing. 
Marián Dianovský, Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (p. Ľubomír Kyselica) 
 
MUDr. Iveta Trnovská  uviedla, že s Ing. Bobčekovou riešia situáciu rodiny, kedy matka žije 
v Sučanoch a deti mimo obce pri Prešove. Požiadali Miestnu občiansku a poriadkovú službu, 
aby ich sledovali, či neprídu do obce. Taktiež sú v hľadaní synovcovia danej osoby, komisia 
požiadala MOPS, či sa hľadané osoba nezdržiavajú v lokalite Pri Váhu.  
Komisia riešila p. Jaroslava Hančára, ktorý nezvláda starostlivosť o syna. Na žiadosť otca za 
spolupráce sociálneho referátu obce  ŽSK vydal rozhodnutie o odkázanosti do 
špecializovaného zariadenia. Umiestnenie syna v zariadení otec menovaného zatiaľ oddialil.  
Komisia sa zaoberala žiadosťou o celodenný pobyt alergického dievčatka v materskej škole, 
viac bude zrejmé po doručení vyjadrenia Regionálneho úradu verejného zdravotníctva.  
Komisia prejednala pomoc osamelým občanom z ul. Stromová a Komenského, občania 
odmietli pomoc.  
Komisii MUDr. Richard Koyš podal informáciu k obmedzovaniu až zákazu samovoľného 
pohybu lyžiarov na bežkách a turistov v sučianskej doline pracovníkmi chránenej krajinnej 
oblasti počas víkendu.  
Boli usmerňovaní na pohybovanie sa len na vyznačených chodníkoch a zároveň  pokutovaní 
s odôvodnením nerušenia lesnej zveri.  
Ďalej informovala o novele zákona o sociálnych službách, podľa ktorého je obec povinná 
občanom s trvalým pobytom hradiť približne 100 € mesačne na pobyt v zariadení.  
 
p. starosta dodal, že obec eviduje už jednu žiadosť. Štát pridelil túto povinnosť obciam. 
 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH. uviedla, že sú to náklady vo výške 1200 €/občan ročne, čo pri 
10 obyvateľoch predstavuje položku 12 tis. €. 
 
JUDr. Miroslav Miert informoval, že ekonomická komisia sa vyjadrovala priebežne k 
jednotlivým bodom rokovania. Okrajovo sa vyjadril k problematike detského ihriska Hrabiny, 
bolo by vhodné osloviť občanov aby sa vyjadrili priamo alebo prostredníctvom facebookovej 
skupiny.  
Komisia riešila podnet Mgr. Lenky Žuchovej, navrhla vypracovať cenovú ponuku na 
debariérizáciu chodníkov, urobiť z nich zjazdy. 
Komisia sa zaoberala žiadosťou ZO SZZP Sučany, ktorí žiadajú o výstavbu predajne reťazca 
LIDL, problematika naväzuje na schválenie územného plánu. Komisia prejednala návrh na 
vyradenie majetku. Zaoberala sa úpravou parku na svetelnej križovatke a pamätníkom Aničky 
Ulickej a zákazom vstupu do Sučianskej doliny.  
 
Mgr. Veronika Ďaďová informovala, že kultúrna komisia sa na svojom zasadnutí zaoberala 
otázkou uvítania detí do života a odovzdaním darčeka za r. 2019 a 2020, nakoľko toto 
podujatie nebolo možné zrealizovať s ohľadom na pandémiu Covid-19. S vedením obce sa 
dohodli, že by sa 30.4.2022 vytvorilo stretnutie, otvorilo by sa nové detské ihrisko a deťom by 
sa odovzdal darček.  
Rovnaká situácia vznikla aj s dôchodcami – jubilantmi, ktorým sa polročne odovzdávali 
darčeky. Nakoľko uvedenú akciu nebolo možne zrealizovať počas pandémie Covid-19, 
realizovala by sa v rámci Seniorparády počas Dní Milana Hodžu. Dňa19.3.2022 sa uskutoční 



 
  

spomienka tragickej nehody obetí autobusu. V mieste nehody sa osadí pieskovcová skala s 
umiestnením tabuľky. Informovala, že obec hľadá nového kronikára. 
Ďalej uviedla, že na autobusovej zastávke ul. Fatranská budú osadené fotografie chát, čo sa 
plánuje spojiť so 70. výročím výstavby chaty Vendovka. Dňa 26.2.2022 sa uskutoční 
fašiangový pochod, dňa 1.3.2022 bude Pochovávanie basy, 6.3.2022 MDŽ. Dňa 25.3. sa 
uskutoční preložená akcia zo  17.1.2021, do obce uvíta František Mikloško, uskutoční sa 
sviečková manifestácia, premietanie filmov. Dňa 28.3.2022 sa uskutoční deň učiteľov, Dňa 
11. 4. sa bude konať slávnostná spomienka oslobodenia obce, dňa 30.4. stavanie mája. 
Čo sa týka kultúrneho programu Dní Milana Hodžu, obec navštívi Sima Martausová, Gizka 
Oňová, Otto Weiter.  
Poľovnícke združenie Jarolím zrealizuje akciu v priestoroch strelnice v spolupráci s obciu v 
mesiaci máj, kde by sa predával guláš, urobili by sa aktivity na spoznávanie flóry, fauny, 
streľba z luku. 
Čaká sa na výsledok vyhodnotenia projektu „Eurá z Eura“. 
 
p. starosta doplnil, že v dňoch 5. a 6. 3. 2022 sa uskutoční skialpový pretek, športové 
podujatie Sučany – Turany.  
Informoval, že plánované očkovanie proti Covid-19, ktoré je plánované na 17.2.2022 sa 
presunie na 23.2.2022. 
 
Mgr. Ďaďová uviedla, že kultúrna komisia sa venovala prístupu k domu smútku, plotu pri 
starom futbalovom ihrisku, kde by mohli vzniknúť obrázky, výjavy z histórie. Bol oslovený 
autor z Prešova, zúčastní sa nasledujúceho zasadnutia kultúrnej komisie. 
 
p. prednostka doplnila, že podľa vyjadrenia p. Ďuriša, kruhy v betónových platniach 
neodporúča vyspravovať. 
 
p. starosta doplnil, že vzhľadom k existujúcej výsadbe platanov by bolo možné tam 
zrealizovať štyri reliéfy. Lokalita sa oživí, na jar zakvitnú aj cibuľoviny.  
Doplnil, že počas sprievodu masiek dňa 26.2.2022 sa bude priebežne vyhlasovať miestnym 
rozhlasom, v ktorej časti obce sa masky práve nachádzajú.  
 
JUDr. Mgr. Peter Belica podal správu zo zasadnutia komisie verejného poriadku.  
 
Mgr. Ďaďová uviedla, že v spomienke tragickej nehody obetí autobusu sa opomenulo meno p. 
Vargovčáka, ktorý nebýval v obci Sučany, no mal tu predkov, medzičasom podľahol Covid-u.  
 
JUDr. Mgr. Peter Belica, že komisia riešila zanedbávanie povinnej školskej dochádzky. 
Zaoberala sa umiestnením dopravnej značky „Chodník pre cyklistov“ v smere od ul. Stará 
Hradská po ul. Hlavná. 
Čo sa týka zasadnutia prípadovej komisie, bolo by vhodné vymeniť si vzájomné informácie.  
Ďalej riešili susedský spor p. Koldovej a p. Dzúrika. 
 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH. povedala, že čo sa týka riešenia zanedbávania povinnej 
školskej dochádzky, toto je potrebné doriešiť. Komisia verejného poriadku má iné informácie 
ako sociálna komisia. Je potrebné doriešiť spoločný postup, aby sa otázka záškoláctva 
neriešila duplicitne. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
správy z činnosti komisií OcZ obce Sučany 



 
  

II. berie na vedomie 
správy z činnosti komisií OcZ obce Sučany 
Za: 11 (JUDr. Miroslav Miert, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, 
Mgr. Róbert Kováč, Ing. Marián Dianovský, Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír 
Bulej, PhD., MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
R ô z n e 
 
p. Kyselica požiadal o včasné spracovanie zápisnice zo zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
Požiadal informácie k súdnym sporom so spol. SOAR a Sagacita a k množstevnému vývozu 
komunálneho odpadu.  
 
p. starosta odpovedal, že Regionálny úrad verejného zdravotníctva zatvoril jedáleň s tým, že 
je možné deťom zabezpečiť stravu. I napriek tomu, že personál školskej jedálne bol plne 
zaočkovaný, materská škola bola uzatvorená. Čo sa týka základnej školy, je zatvorená 6. 
trieda, 5 pedagogických zamestnancov je v karanténe. I na obecnom úrade bola osoba 
pozitívne testovaná. Obecný úrad funguje v režime pondelok, streda, piatok. Utorky a štvrtky 
sú nestránkové, riešia sa zástupy. 
 
p. starosta povedal, že čo sa týka súdneho sporu so spol. Sagacita, dňa 23.12.2021 bol podaný 
odpor, vyjadrenie bolo podané 11.2.2022, obec čaká na rozhodnutie súdu. 
Čo sa týka súdneho sporu so spoločnosťou SOAR, obec odoslala materiály, čaká na 
rozhodnutie súdu. Spoločnosť SOAR príde opraviť uchytenie kuchynských liniek, bol zaslaný 
zoznam bytov, kde je potrebné zjednať nápravu.  
Čo sa týka vývozu komunálneho odpadu, prechod na množstevný zber bol spustený na 
základe prijatých žiadostí. Bude nasledovať označenie smetných nádob, je to mravenčia 
práca. Spoločnosť Brantner bude naďalej vyvážať odpad v utorky a stredy. Boli nasadení 
zamestnanci, aby posúdili reálny stav nádob. Občania častokrát prihlásili menej smetných 
nádob ako mali, systém je nastavený tak, ako bol schválený. Zoznam bol odoslaný na 
Brantner, označia sa smetné nádoby a podľa toho sa budú vyvážať.  
 
Ing. Marián Dianovský sa opýtal na platobnú disciplínu nájomníkov obecných bytov. Obec 
má štatistiku nedoplatkov. Opýtal sa, prečo doplácajú občania, ktorí si plnia svoje povinnosti, 
dokedy budú parazitovať ľudia, ktorí majú nedoplatky.  
Uviedol, že je potrebné to zastaviť, uzatvárať nájomné zmluvy na dobu určitú. 
Čo sa týka súdnych sporov, je to niekoľkoročný príbeh spol. Sagacita a SOAR SK. Požiadal o 
chronológiu, či sa obec niekde posunula. Požiadal o nejaký výstup, či sa obec niekde v 
súdnom spore posunula. 
 
JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že v podkladových materiáloch na dnešné rokovanie bol 
materiál pripravený.  
 
p. starosta povedal, že materiály sú dostupné, je tam zachovaná chronológia, sú tam vypísané 
faktúry po rokoch. Rozhodnutia súdu nie je možné ovplyvniť. To, čo je možné ovplyvniť, sú 
následné vyjadrenia, stanoviská, súdne konanie nie je ovplyvniteľné. Je ťažké povedať, kedy 
to bude uzavreté. Vždy je priestor a možnosť hlasovať a rozhodnúť sa podľa svojho vedomia 
a svedomia správne.  
Čo sa týka nedoplatkov, splátkové kalendáre, žiadosti občanov prejednávajú jednotlivé 
komisie. Občanom sa schválil harmonogram splátok tak, aby to zvládli. Títo občania to budú 



 
  

mať komplikované vzhľadom na zvýšenie cien elektrickej energie. Neplatičov obec sleduje. 
Tým, ktorí záväzok neplnia, predĺžiť nájomnú zmluvu nie je možné. Najbližšie sa im siahne 
na vodičské preukazy. 
 
p. prednostka doplnila, že kolegyňa robí audit. Je potrebné prejsť materiály, chronických 
dlžníkov, rozdeliť pohľadávky za nájmy, poplatky a miestne dane. Poplatky a miestne dane je 
možné riešiť internou exekúciou, siahnuť na vodičský preukaz.  Dlžné nájomné je možné 
riešiť formou exekúcie.  
 
Mgr. Kováč skonštatoval, že sledovať platobnú disciplínu k 5.1. 2022 nebolo možné, nakoľko 
sa končí starý rok, prechádza sa do nového roka a nie všetky úhrady sú pripísané. Kalendárny 
rok v tomto období nie je zúčtovaný, preto uvedený materiál je potrebné pripraviť neskôr.  
 
MUDr. Richard Koyš povedal, že „kauza Sagacita“ traumatizuje všetkých dlhodobo. Navrhol, 
aby ako poslanci požiadali hlavného kontrolóra, aby pripravil komplexnú analýzu od čias jej 
schválenia obecným zastupiteľstvom cez činnosť JUDr. Jozefa Petráša, CSc, až po súčasnosť. 
 
JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že ľudia rozumejú číslam, preto by bolo vhodné zverejniť 
informácie formou tabuľky. Starosta obce zverejnil článok v Sučianskych zvestiach, 
oprávnené osoby požiadali o opravu textu, čo bolo následne opravené. 
 
Mgr. Radoslav Olašák uviedol, že si nie je istý, či takáto činnosť podlieha činnosti hlavného 
kontrolóra.  
 
p. starosta sa opýtal, či je prítomný niekto z poslancov, kto genéze spolupráce so spol. 
Sagacita už nerozumie. Súhlasne sa prihlásil MUDr. Richard Koyš a Ing. Marián Dianovský. 
 
MUDr. Richard Koyš povedal, že zmluva bola schválená v nejakej forme, ku ktorej následne 
boli podpísané dodatky, ku ktorým sa dostávali postupom času. Zmluva bola komplikovaná, 
nevýhodná pre obec. Následne z nej vyplynuli platby, o ktorých netušili alebo o nich neboli 
informovaní, ktorým nerozumel. Bol tam zvláštny postoj a postup starostu JUDr. Jozefa 
Petráša a jeho doznanie sa k záväzkom, ktoré mali byť na prahu premlčania. Došlo k čudným 
priznaniam sa k sa k tejto zmluve. Táto vec traumatizuje predošlé zastupiteľstvá a občanov 
obce. Ak by došlo k najhoršiemu scenáru, obec skončí v bankrote. Zmluva bola schválená 
zastupiteľstvom, bola podpísaná štatutárom,  bola voči tretím osobám, čo je v náplni hlavného 
kontrolóra. Bolo by dobré spracovať chronológiu. 
 
Mgr. Radoslav Olašák skonštatoval, že sa nedokázal dopracovať k niektorým veciam. Ako 
hlavný kontrolór obce má nejaké kompetencie. Bolo by dobré si sadnúť a veci 
odkomunikovať. Skonštatoval, že možno sú veľké očakávania, navrhol zvolať stretnutie, kde 
sa povie, čo vlastne poslanci žiadajú. Dodal, že na niektoré veci nemá kompetencie. 
 
p. starosta povedal, že zvolá pracovné stretnutie k uvedenej problematike. Povedal, že všetky 
veci na obranu obce sa využili. Dopytoval sa aj Okresný súd, čo bolo schvaľované. Je tam 
výpoveď poslancov, starostu, hlavného kontrolóra. Uviedol, že podľa neho absentoval zákon 
o obecnom zriadení, kde musia byť konkrétne napísané sumy. Vzal to, ako informáciu, že to 
mal odobrené hlavnou kontrolórkou. Obvinenia prvého starostu na nasledujúceho starostu, že 
nejaký dokument skartoval, osobne tomu neverí, nakoľko uznesenia boli balené v knihe. 
Dodal, že sa pripravia podklady. 
 



 
  

Ing. Dianovský povedal, že je presvedčený, že väčšina z prítomných genézu problematiky 
nepozná dostatočne.  
 
Mgr. Radoslav Olašák navrhol dohodnúť termín stretnutia, kde môže prísť ktorýkoľvek z 
poslancov bude chcieť.  
 
JUDr. Mgr. Peter Belica skonštatoval, že problematika bola chronologicky spracovaná v 
mesiaci september 2021, no táto otázka už nie je právna ale súdna. 
 
p. starosta povedal, že podklady budú prichystané a poskytnuté.  
 
MUDr. Koyš odpovedal, že ak existuje chronológia, rád by vedel viac. Zo súdnych jednaní 
existujú vyjadrenia, čo sú zaujímavé veci, rád by ich videl. 
 
JUDr. Mgr. Peter Belica povedal, že z výpovedí pochopí, každý pochopí, na ktorú stranu kto 
rozprával. V materiáloch je to dostupné.  
 
JUDr. Koyš povedal, požiadal, aby pre poslancov bol spracovaný nejaký kompilát, nakoľko 
nemá čas ani schopnosti sa v tom vŕtať.  
 
p. starosta povedal, že chronológia sledu udalostí bola predložená aj v januári 2019. Požiadal 
u určenie termínu spoločného rokovania. 
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že na stavebnej komisii obnovil problematiku, aby 
bol na cintoríne umiestnený dominantný strom s vyhradeným priestranstvom, okruhom, 
lavičkami, lebo stromy z cintorína postupne vymizli. Uviedol, že vždy sa rád prejde po 
Národnom cintoríne v Martine. 
Informoval, že stavebná komisia rieši ul. Hubovú. Rímsko-katolícka cirkev rokuje s možnými 
developermi ako vyriešiť danú časť. Cieľom stavebnej komisie je posunúť sa ďalej v riešení 
komunikácie a inžinierskych sietí na ul. Hubovej. 
Informoval sa o covidovom stave v základnej škole. 
Skonštatoval, že cena za ekológiu bude drahá, dvíhajú sa ceny poplatkov, aj odpadové 
hospodárstvo je potrebné tomu prispôsobiť. 
 
p. starosta odpovedal, že čo sa týka developerov, od r. 2014 sa aj predchádzajúce vedenie 
zaujímalo o individuálnu bytovú výstavbu Slnečné hrabiny. Zameralo sa na to, že nepustilo 
výstavbu bez inžinierskych sietí a cestných komunikácií. Väčším problémom je prístupová 
cesta, kde vlastníkom nie je obec, t.j. Vážska cesta, kde je zúžený priestor. Stretli sa tam dvaja  
developeri, jeden odstúpil od riešenia. Je potrebné zlepšiť prístup na Slnečné Hrabiny. 
 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH. uviedla, že služobne je najstaršou poslankyňou obecného 
zastupiteľstva. Obchodný reťazec LIDL mal záujem o výstavbu predajne v Sučanoch, no 
zastavila ho podmienka zriadenia kruhového objazdu, preto postavili predajňu v Priekope.  
 
MUDr. Richard Koyš upozornil, že v úseku za mostom v smere na Turany, kde sa napája viac 
ulíc, je v prípade poľadovice len otázkou času, kedy skončí auto v kanáli. Bolo by vhodné 
osadiť tam zvodidlá. 
 
p. starosta povedal, že s kruhovou križovatkou sa uvažuje aj v návrhu územného plánu, bol 
tam developer, ktorý chcel rozšíriť výstavbu. Hľadalo sa preňho riešenie, išlo to na dopravný 
inšpektorát a SSC. Hľadá sa preňho riešenie. 



 
  

Čo sa týka územného plánu, čaká nás § 25, mal by byť schválený v júni 2022. No je otázne, 
kto kruhovú križovatku vybuduje a za aké finančné prostriedky.  
Ďalej informoval o systéme vyrozumievania občanov MUNIPOLIS. Testuje sa na obecnom 
úrade, po preverení skúšobnej prevádzky následne bude možné stiahnuť aplikáciu, zadať 
informácie, informovať aj nevidomých občanov s klasickými mobilnými telefónmi. K 
drôtovému rozhlasu sa vracať nemá význam, oprava súčasného by stála 42 tis. €. 
Veľa obyvateľov má mobilné telefóny, mailové adresy. Aj riaditeľka materskej školy bude 
môcť vyrozumieť občanov. Vedenie základnej a materskej školy robí všetko preto, aby bola 
zabezpečená výučba. 
 
Interpelácie 
 
Do interpelácií sa nikto neprihlásil. 
 
 
Záver 
 
 
p. starosta požiadal prítomných o dohodnutie termínu spoločného stretnutia poslancov k 
otázke súdnych sporov.  Skonštatoval, že by počkal na konečné rozhodnutie súdu, následne 
budú informácie podané občanom. Poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí a zasadnutie 
obecného zastupiteľstva ukončil. 
 
 
          
 
 

........................................ 
                                Viera Jašeková   
                                   zapisovateľka                                  
 
 
 
 
  …………….......................................            .............................................. 

                      Ľubomír Kyselica                   Martin Giert 
                               overovateľ                    overovateľ 
 
 
 
 
                              ........................................    ........................................
            Mgr. Eva Belicová                   Martin Rybár 
   prednostka OcÚ             starosta obce 
 

 
 
 
 
 
 



 
  

 
 
 
 
 

Prezenčná listina 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Sučany 

konaného dňa 15.02.2022 v sále Robotníckeho kultúrneho domu v Sučanoch 
 
P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
Funkcionári OcÚ: 
 

1.   Martin Rybár    -   starosta obce 
      2.   Mgr. Eva Belicová   -   prednostka obecného úradu 
      3.   Mgr. Radoslav Olašák   -   hlavný kontrolór obce 

 
 
P o s l a n c i :     
 

1. MUDr. Richard Koyš    
2. Mgr. Veronika Ďaďová   
3. Mgr. Róbert Kováč 
4. JUDr. Mgr. Peter Belica 
5. JUDr. Miroslav Miert   
6. Ľubomír Kyselica 
7. Ing. Marián Dianovský   
8. MUDr. Iveta Trnovská, MPH.  
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD.  
10. Mgr. Gabriela Pecková   
11. Martin Giert  

 
 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková    -   zapisovateľka 
 
 
 
 
H o s t i a :   
 

 - viď prezenčná listina 
 
 
 

 

 


